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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 17 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  28  lipca 2017 r.   

 

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Krystyna Kozieja – Członek Zarządu 

4. Danuta Serafin – Członek Zarządu 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli :    Skarbnik Powiatu - Elżbieta Wojciechowska, Główny 

specjalista  – Andrzej Siedlak  

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku. 

1. Przyjęcie uchwał Zarządu Powiatu.. 

2. Nabór uczniów do szkół ponadgimnazjalnych w Powiecie. 

3. Inwestycja w Grębowie. 

4.Sprawy różne. 

Posiedzenie Zarządu rozpoczęto od punktu 2. 

Poproszony na posiedzenie został Pan Jacek Hynowski – Kierownik Referatu Oświaty, 

Zdrowia, Spraw Społecznych i Promocji, który przedstawił aktualna wstępną analizę arkuszy 

organizacyjnych poszczególnych szkół. 

- W Zespole Szkół w Gorzycach zgłoszono 4 Oddziały w Technikum oraz 1 Oddział w  

   Zasadniczej Szkole Zawodowej – ogółem nabór wyniósł 112 uczniów. 

- Zespół Szkół Nr 1 w Nowej Dębie – ogółem nabór wyniósł 11 uczniów. 

- Zespół Szkół Nr 2 w Nowej Dębie zgłoszono 2 Oddziały w Technikum i 1 Oddział  

   w Zasadniczej Szkole Zawodowej. 

Ze względu na niski nabór w Zespole Szkół Nr 1 Zarząd Powiatu nie będzie w stanie 

utrzymać klasy, proponuje się zorganizować spotkanie Dyrektorów Szkół r 1 i Nr 2 w celu  

Wspólnego rozwiązania zaistniałego problemu. 

Termin spotkania ustalono na dzień 1 sierpnia b.r na godz. 10.00 w siedzibie Starostwa 

Powiatowego. 
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Pani Krystyna Kozieja zasygnalizowała sprawę dot. zmian kadrowych w dziale księgowości  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym w Grębowie – chodzi o zmniejszenie 

zatrudnienia o 1 etat w grupie nie będącej nauczycielami. 

Zarząd Powiatu sugeruje aby wykorzystać dotychczas zatrudnione osoby do prowadzenia tych 

zadań bez konieczności dodatkowego zatrudnienia. 

Kolejnym problemem poruszonym za posiedzeniu Zarządu była sprawa dofinansowania 

projektu pn. „Renowacja elewacji zewnętrznej internatu SOSW w Grębowie – pałac 

Dolańskich” – pismo z Referatu Inwestycji, Funduszy Pomocowych i Zamówień Publicznych 

w załączeniu. 

Po przeanalizowaniu przez członków Zarządu wszystkich argumentów „ZA” i „PRZECIW” 

i po przegłosowaniu 3 „ZA” i 1 „PRZECIW” ustalono, że zadanie to realizowane będzie w roku 

2018 w całości bez rozbijania na etapy. Przetarg ogłoszony zostanie na wiosnę 2018 roku. 

Następnie omawiano sprawę remontów chodników. 

W związku z sytuacją powstałą po otwarciu ofert na zadanie pn. Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w zakresie budowy chodnika  

w miejscowości Grębów – Nowy Grębów od Grębowa do kościoła w Nowym Grębowie – 

etap III, występuje niedobór środków w wysokości 18.000 zł. 

W związku z tym Zarząd Powiatu proponuje wystąpić do Wójta Gminy Grębów o 

potwierdzenie udziału w kosztach tego zadania w wysokości przyznanej pomocy finansowej 

na ten cel w wysokości 50.000 zł. 

W przypadku pozytywnej odpowiedzi Zarząd Powiatu wygospodaruje kwotę 18.000 zł celem 

rozstrzygnięcia przetargu. 

Następnie przystąpiono do podjęcia dwóch uchwał finansowych w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok. 

Obie uchwały omówiła Skarbnik Powiatu . 

Uchwała NR 17/83/2017 i uchwała NR 17/84/2017 zostały przyjęte jednogłośnie 4 głosy „ZA”. 

W zawiązku ze zweryfikowaniem przez Zarząd Powiatu swojego stanowiska w kwestii 

umorzenia wysokości 100% opłat za wyżywienie podopiecznych Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego w Grębowie Zarząd Powiatu przyjął kolejną uchwałę Nr 17/85/2017 dot. 

zmiany uchwały Nr 15/74/2017 Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 29 czerwca 2017 r. 

Uchwałę przyjęto 4 głosami „ZA”. 

Sprawy różne 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 
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1. Rozpatrzono pismo Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym 

Koło w Tarnobrzegu w sprawie dofinansowania  kosztów organizacji uroczystości z okazji 35 

– lecia  działalności Kola w Tarnobrzegu. Ze względu na ograniczone możliwości finansowe 

budżetu Powiatu nie przyznano dofinansowania. 

2. Wniosek Klubu Honorowych Dawców Krwi „HUTNIK” przy Pilkington Polska Sp. z o.o. 

rozpatrzono negatywnie ze względu na ograniczone możliwości finansowe budżetu Powiatu. 

3. Rozpatrzono wniosek Pracowni Artystycznej „Regio Ars” w Tarnobrzegu w sprawie 

dofinansowania pleneru malarskiego ARTE TBG organizowanego we współpracy z  

 

Wydziałem Sztuki Uniwersytetu Rzeszowskiego.  Ze względu na ograniczone możliwości 

finansowe budżetu Powiatu nie przyznano dofinansowania 

4. Na wniosek Stowarzyszenia Wędkarskiego „Szczupak Przybyłów” w Gorzycach Zarząd 

Powiatu zaakceptował wydatek w wys. 300 zł (brutto) na zakup nagród dla uczestników 

biorących udział w zawodach wędkarskich z okazji Dnia Dziecka. 

5. Na wniosek Polskiego Związku Działkowców, Zarząd  Rodzinnych Ogrodów Działkowych 

„RAJ” w Gorzycach  przeznaczono kwotę 1 000 zł (brutto) na zakup materiałów  edukacyjnych 

oraz nagród dla uczestników konkursów i zabaw organizowanych w związku z Dniem 

Działkowca. 

6. Na wniosek Stowarzyszenia na rzecz osiedla Poręby Dębskie na organizację „Pikniku 

Rodzinnego” przeznaczono kwotę 500 zł (brutto). Kwota ta może zostać wykorzystana na 

zakup nagród rzeczowych dla uczestników konkursów i zabaw organizowanych podczas 

Pikniku Rodzinnego.  

7. Ochotnicza Straż  Pożarna w Krawcach na wniosek z dnia 19 .06.2017 r. otrzymała 

dofinansowanie w wys. 1 700 zł ( brutto) z przeznaczeniem na zakup 12 par obuwia specjalnego 

dla Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej OSP Krawce. 

8. Na wniosek Klubu Piłki Siatkowej w Nowej Dębie ul. Leśna 40 przeznaczono kwotę 500 zł 

(brutto) na zakup usług związanych z organizacją wyjazdu grupy dziewcząt na Finał Mistrzostw 

Polski w piłce siatkowej do Zabrza. 

9. Na wniosek Towarzystwa Wspierania Inicjatyw Społecznych INICJATYWA w Cyganach 

przeznaczono kwotę 1 000,00 zł (brutto)  na zakup usług związanych z organizacja „Pikniku 

Cygańskiego” dla mieszkańców Gminy. 

10. Klub Sportowy „WISAN” Skopanie na wniosek z dnia 30 maja br otrzymał 400 zł              ( 

brutto)  na zakup usług związanych z rozgrywkami grupy juniorów w II Lidze Podkarpackiej. 
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11. Sołectwo Sokolniki na wniosek z dnia 22 czerwca br otrzymało kwotę 1 800,00 zł (brutto) na 

zakup usług związanych z organizacją cyklicznego  „Święta Wsi Królewskiej” – Sokolniki. 

12. Na wniosek z dnia  10 maja br. „Nati Media”  Tarnobrzeg przeznaczono kwotę 1 000 zł (brutto) 

na zakup usług związanych z organizacją trzeciej edycji „Wyborów Miss Jeziora 

Tarnobrzeskiego” 

Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w dniu 28 

lipca     2017 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Andrzej Siedlak                                          2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 

 

 

 

 

 


